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kuryr 11. února 2023

WEF slibuje zákaz „nebezpečných“ vajec po vědeckém
zjištění, že jejich konzumace léčí covid

infokuryr.cz/n/2023/02/11/wef-slibuje-zakaz-nebezpecnych-vajec-po-vedeckem-zjisteni-ze-jejich-konzumace-leci-
covid

Globální „elita“ zahájila frontální útok na vajíčka. Začala je označovat

za nebezpečné a smrtící poté, co se ukázalo, že tato superpotravina s

vysokým obsahem bílkovin a dalších hodnotných nutričních látek je

přirozeným lékem na covid.

Světové ekonomické fórum (WEF) nedávno tvíto lež, ve kterém se

uvádí, že konzumace vajec „zvyšuje riziko infarků a mrtvic“, přičemž

navrhuje, aby je lidé pro svou vlastní bezpečnost přestali jíst.

My však známe pravdu, že za náhlý nárůst srdečních a mozkových

příhod pozorovaných na celém světě jsou zodpovědné „vakcíny“ proti

covidu. WEF se však snaží každého přesvědčit, že vejce, kterých je v

současnosti již tak nedostatek, jsou horší než kokain nebo heroin.

Globalisticky orientovaní „vědci“ tvrdí, že konzumace vajec může

způsobit krevní sraženiny vedoucí ke smrti. Jedná se o příhodný

krycí příběh pro hordy „plně očkovaných“ lidí, kteří každý den

umírají na následky covidových injekcí.
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WEF tvrdí, že cholin, živina nacházející se ve vejcích, nějakým

způsobem přispívá k údajné srážlivosti krve. Konzumace cholinu je

podle těchto globalistických padouchů důvodem, proč lidé na celém

světě náhle a zdánlivě bez příčiny umírají.

Chtějí, abyste jedli brouků a ne léčivá vajíčka

Nebyl to nikdo jiný než Clevelandská klinika, centrum podvodů

konvenční medicíny, která zveřejnila tento nový zavádějící výzkum.

Podle Clevelandské kliniky je cholin, doplněk stravy, který je také

považován za základní živinu, najednou nebezpečný. Zvláštní, že na

to přišli až po zavedení „vakcín“ proti covidu. Náhoda?

Joe Rogan, jeden z nejznámějších amerických moderátorů, mluvil o

této šílené nové „studii“ ve svém podcastovém pořadu. Svým

milionům sledovatelů odhalil, že cholin a vejce jsou ve skutečnosti

nesmírně zdravá, ne škodlivá.

Zdálo by se, že WEF se pokouší zabít dvě mouchy jednou ranou tím,

že odkloní pozornost od covidových „vakcín“ a svalí vinu za jejich

nepříznivé účinky na vejce. A je samozřejmě jen čistá náhoda, že

momentálně zaznamenáváme celosvětový nedostatek vajec v

důsledku „ptačí chřipky“ a problémů v dodavatelských řetězcích.

Fakt, že WEF se přiklonil k takové zlomyslné taktice, dává smysl

proto, že jeho současný vůdce Klaus Schwab byl mentorován

globalistou Henrym Kissingerem, který jednou nechvalně prohlásil,

že:

„Kdo kontroluje zásobování potravinami, ovládá státy. Kdo ovládá

energie, může ovládat celé kontinenty. Kdo ovládá peníze, může

ovládat celý svět.“

Do výroby falešných vajec je zainteresován i Bill Gates
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Je zajímavé, že twit WEF o „nebezpečí“ jedení vajec přišel právě

tehdy, když další padouch, miliardářský eugenik Bill Gates,

představil nový koncept umělých vajec, z nichž doufá, že bude v

budoucnu profitovat.

„Bill Gates má za sebou historii investování do všeho, co je umělé,

včetně hmyzích bílkovin, firmy Beyond Meat produkující falešné

maso a vakcín,“ uvádí portál Newspunch.

„Takže by nemělo být překvapením, že investoval peníze i do

Hampton Creek, společnosti, která představila umělá vajíčka široké

veřejnosti.“

Hampton Creek byl nedávno přejmenován na Eat Just (Jezte

správně) a cena skutečných vajíček se letos náhodou zvýšila o 66

procent ve srovnání s loňským rokem. Výsledkem je, že někteří

spotřebitelé již přešli na falešná vejce, což je skvělá zpráva pro

Gatesovy zisky.

V posledních měsících vybuchlo nebo začalo hořet několik slepičích

farem produkujících vajíčka . Určitě je to také „náhoda“.

„Před našima očima se odehrává pečlivě zkonstruovaný plán

elit. Vše vede ke snížení nabídky vajec a masa a ke zvýšenému

zásobování hmyzem a syntetickými potravinami,“ vysvětluje jedna

zpráva o tom, co se v současnosti děje ve světě.

Závěr

Vzhledem ke skutečnosti, že lidé mají přirozenou tendenci jíst

přírodní potraviny bohaté na živiny, proč nás chtějí nutit jíst hmyz a

umělé potraviny? Protože pro elitu je všechno špatné dobré.

Vejce jsou ve skutečnosti zdravá, ne nebezpečná. Chcete-li se

dozvědět více o dalších globalistických lži a zlověstných plánech,

navštivte stránku Propaganda.news .

Autor: Ethan Huff, Zdroj: naturalnews.com

https://www.badatel.net/vedci-zistili-ako-vajicka-na-ranajky-ovplyvnia-cinnost-vasho-mozgu/
https://propaganda.news/
https://www.naturalnews.com/2023-02-09-wef-ban-dangerous-eggs-cure-covid-naturally.html
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